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PROTOKÓŁ Nr 9/2013 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 
Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 listopada 2013 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 
ul. Mickiewicza 46.  
 
Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.00. 
 
Prowadzący posiedzenie: JAN PAWLUCZUK – Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej.. 
 
Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 
     - OLSZEWSKI STANISŁAW (Przewodniczący) 
     - KAMIŃSKI LESZEK 
     - NIKOŁAJUK MIKOŁAJ 
     - PAC BARBARA 
2. Członkowie Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 
     - PAWLUCZUK JAN (Przewodniczący) 
     - BOROWSKI ANDRZEJ 
     - ŁOZOWIK PAWEŁ 
     - MAKSIMIUK ELŻBIETA 
     - TYNIEWICKI ANDRZEJ 
3. Członkowie Komisji O światy i Spraw Społecznych 
     -  CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 
     -  CAR MIKOŁAJ 
     - KORSZAK MARIUSZ 
     - MATEUSZUK MIECZYSŁAW 
     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 
4. Wójt Gminy  – RAISA RAJECKA 
5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 
6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 
7. Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

 
Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu .  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XXXIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na 
dzień 28 listopada 2013 roku: 

a) Projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok, 
b) Projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2014 rok. 

2. Sprawy bieżące. 
 
Do pkt 1a) 
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2013 rok, stanowi 
Załącznik Nr 2 do protokołu. Wniosek wraz z uzasadnieniem przedstawiła NADZIEJA 
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SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy.  
 Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Wniosek zaopiniowano pozytywnie.  
 
Dodatkowo w powyższym punkcie Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła w zarysie 
doręczony radnym projekt budżetu na 2014 rok. Zwróciła uwagę na Załącznik Nr 5 zawierający 
m.in. informację o planowanych dotacjach na rzecz Powiatu Bielskiego. Omówiła inwestycję 
dotyczącą budowy, wspólnie z Powiatem, drogi Mokre-Knorydy-Starowieś. Złożony przez 
Powiat wniosek o dofinansowanie w ramach „schetynówki” znajduje się na 14 pozycji. 
Zakwalifikowano 7 wniosków, być może po rozstrzygnięciu przetargów środki finansowe 
uwolnią się i wniosek „przesunie się” na wyższą pozycję. W razie braku pozytywnego 
rozstrzygnięcia wniosek będzie składany ponownie. Obie jednostki (Gmina i Powiat) 
zarezerwowały w swoich budżetach pieniądze na tę inwestycję. Pani Wójt wymieniła też inne 
inwestycje drogowe przewidziane do realizacji wspólnie z Powiatem, m.in. drogę we wsi Piliki, 
której koszt wynosi 315 tys. zł, z czego udział Powiatu to kwota 105 tys. zł. Na prośbę radnego 
LESZKA KAMIŃSKIEGO, Pani Wójt omówiła zadanie dot. przebudowy drogi Skrzypki Małe, 
które będzie wymagało prawdopodobnie zwiększenia ilości środków, w związku z tym, że jest  
tam odcinek będący własnością Skarbu Państwa. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że aktualnie 
jesteśmy na etapie dekomunalizacji. Dodała, że czasami wstępnie oszacowane koszty 
inwestycji są niższe od kosztów rzeczywistych, jeśli zajdzie taka potrzeba niezbędne środki 
zostaną zabezpieczone w budżecie.  
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał, z czego wynika tak 
wysoka kwota przewidziana na budowę Ośrodka Kultury w Zubowie. RAISA RAJECKA 
poinformowała, że taki koszt wynika z projektu architekta oraz specyfikacji. Nie oznacza to 
jednak, że zadanie będzie ostatecznie tyle kosztować. Dodała, że realizacja inwestycji jest 
uzależniona od pozyskania środków z zewnątrz. Przewodniczący zapytał również o kontenery, 
jakie przewiduje się zakupić do wsi Woronie. Pani Wójt wyjaśniła, że mieszkańcy wsi zwrócili 
się z prośbą o wybudowanie na ich potrzeby małej świetlicy. Prośba jest całkowicie 
uzasadniona z uwagi na brak miejsca na organizację zebrań wiejskich. Po przeprowadzeniu 
rozpoznania na rynku okazało się, że można zakupić gotowy kontener (domek na kółkach) wraz 
z wyposażeniem, który z powodzeniem może mieszkańcom służyć jako świetlica. Być może w 
takie kontenery zostaną wyposażone inne miejscowości.  
WALENTY GAŁUSZEWSKI zgłosił pomysł zakupienia na potrzeby gminy większej 
wywrotki, ponieważ KAMAZ-y są za małe. Pani Wójt powiedziała, że bardziej przydałaby się 
glebogryzarka, którą można wykorzystać do naprawy dróg. Na potwierdzenie swoich słów 
pokazała radnym zdjęcia drogi Hryniewicze Małe, która została naprawiona z wykorzystaniem 
takiego sprzętu oraz równiarki. Zdjęcia przedstawiały stan drogi przed naprawa oraz po jej 
wykonaniu. Zadanie zostało wykonane dzięki zaangażowaniu Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy ANDRZEJA BOROWSKIEGO oraz mieszkańców wsi. Andrzej Borowski podkreślił, 
że najważniejsze jest uformowanie koryta drogi, dodał, że pobocza drogi były zarośnięte 
krzewami, a po wykonaniu prac droga wygląda imponująco. Są efekty, jeśli jest wspólne 
działanie oraz pomoc ze strony mieszkańców. Dyskutowano też o awaryjności sprzętu gminy, 
zwłaszcza Kamazów. Pani Wójt poinformowała, że wbrew przekazywanym przez radnych 
sygnałom, Kamazy nie były często w tym roku naprawiane. Poza tym jest to sprzęt lżejszy od 
dużych wywrotek, a to oznacza, że w terenie, gdzie panują trudne warunki sprzęt ten może 
jeździć w odróżnieniu od dużych wywrotek.  
Radny MIKOŁAJ CAR zgłosił, że bardzo długo trzeba czekać na zamówiony wcześniej sprzęt 
(chodzi o przywiezienie ziemi do Knoryd). Powiedział też o stanie rowów oraz rozmytym 
przepuście. Pani Wójt wyjaśniła, że w gminie jest 61 miejscowości i nie ma możliwości 
niezwłocznego wysłania sprzętu wszędzie tam, gdzie jest potrzebny. Poproszony na 
posiedzenie Komisji WŁODZIMIERZ PARFIENIUK – Kierownik Referatu IGK odczytał z 
prowadzonego rejestru, ile razy i w jakich dniach sprzęt był kierowany do pracy na terenie 
Knoryd, wymienił rodzaj prowadzonych prac, m.in. remonty dróg poprzez nawiezienie ziemi 
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oraz zasypywanie dziur, kilkudniowe prace na cmentarzu, prace porządkowe na boisku przy 
byłej szkole. Uzgodniono też, że zgłoszony przez radnego przepust zostanie naprawiony w 
najbliższy piątek. WŁODZIMIERZ PARFIENIUK dodał, że w ciągu roku sprzęt gminny 
pracuje przez 120 dni, w związku z tym statystycznie na każdą wieś przypadają tylko 2 dni 
pracy. Potwierdził też opinię Pani Wójt o małej awaryjności KAMAZ-ów.  

 
Do pkt 1b)  
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2014 rok, stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  Wniosek o przyjęcie uchwały 
w tej sprawie przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA 
  
Radni nie zgłosili żadnych uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.   
 
Do pkt 2) 
W sprawach bieżących radni poruszyli następujące sprawy: 
- Radna ELŻBIETA MAKSIMIUK zgłosiła potrzebę wprowadzenia poprawek w świetlicy w 
Augustowie, ponieważ w korytarzu odstają płytki. Uzgodniono z Kierownikiem 
WŁODZIMIERZEM. PARFIENIUKIEM, że ponownie będzie przeprowadzony przegląd w 
celu usunięcia pozostałych po remoncie usterek. 
 
 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JAN PAWLUCZUK o godz. 10.0 
zamknął posiedzenie. 
 
Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

Jan   PAWLUCZUK ............................ 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 
Komunalnej i Przestrzennej) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

2. KAMIŃSKI Leszek ......................................... 

3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. ŁOZOWIK Paweł ........................................ 

2.  MAKSIMIUK Elżbieta ....................................... 

3. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 
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4. BOROWSKI Andrzej ........................................ 

     

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

Przewodniczący 

.................................. 

2. CAR Mikołaj ................................... 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 


